

No. 6555. PROTOCOL FOR LIMITING AND REGULATING THE CULTIVATION OF THE POPPY PLANT, THE PRODUCTION OF, INTERNATIONAL AND WHOLESALE TRADE IN, AND USE OF OPIUM. DONE AT NEW YORK, ON 23 JUNE 1953¹

7 December 1964

NOTIFICATION by NIGER (as under No. 2613, see p. 428 of this volume).

N° 6555. PROTOCOLE VISANT À LIMITER ET À RÉGLEMENTER LA CULTURE DU PAVOT, AINSI QUE LA PRODUCTION, LE COMMERCE INTERNATIONAL, LE COMMERCE DE GROS ET L'EMPLOI DE L'OPIUM. FAIT À NEW-YORK, LE 23 JUIN 1953¹

7 décembre 1964

NOTIFICATION du NIGER (voir sous le n° 2613, p. 428 de ce volume).

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 456, p. 3; for subsequent actions relating to this Protocol, see Annex A in volumes 463, 470 and 494.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 456, p. 3; pour tous faits ultérieurs intéressant ce Protocole, voir l'Annexe A des volumes 463, 470 et 494.